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omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento del Reglamento General de Protección de
Datos (UE) 2016/679.

ACTA - EMT - JUNTA GENERAL D'ACCIONISTES

SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA EMT - JUNTA GENERAL D'ACCIONISTES DEL DIA 19
DE DESEMBRE DE 2019

Al Saló de Sessions de la Casa Consistorial de la ciutat de València, a les 17:13 hores del
dia 19 de desembre de  2019, s’obri la sessió davall la presidència de l’alcalde senyor Joan Ribó
Canut, amb l'assistència de la primera tinenta d’alcalde i vicealcaldessa senyora Sandra Gómez
López, el segon tinent d’alcalde i vicealcalde senyor Sergi Campillo Fernández, els senyors
tinents i les senyores tinentes d’alcalde Pere S. Fuset Tortosa, Ramón Vilar Zanón, Isabel Lozano
Lázaro, María Pilar Bernabé García, Mª Luisa Notario Villanueva, Aarón Cano Montaner i
Giuseppe Grezzi, els senyors delegats i les senyores delegades Glòria Tello Company, Lucía
Beamud Villanueva, Carlos E. Galiana Llorens, Alejandro Ramón Álvarez, Emiliano García
Domene, Mª Teresa Ibáñez Giménez i Elisa Valía Cotanda, i els senyors regidors i les senyores
regidores María José Catalá Verdet, María José Ferrer San Segundo, Paula María Llobet
Vilarrasa, Santiago Ballester Casabuena, Juan Giner Corell, Marta Torrado de Castro, Julia
Climent Monzó, Carlos Luis Mundina Gómez, Fernando Giner Grima, María del Rocío Gil
Uncio, Narciso Estellés Escorihuela, Rafael Pardo Gabaldón, Francisco Javier Copoví Carrión,
José Gosálbez Payá i Vicente Montañez Valenzuela.

Hi assistixen, així mateix, el secretari general i del Ple, senyor Hilario Llavador Cisternes, i
l'interventor general municipal, senyor Ramón Brull Mandingorra.

No hi assistix la regidora senyora María Amparo Picó Peris.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 V

Z
g
e 

t9
O

T
 Q

W
Y
H

 5
D

ei
 z

0
xL

 V
P
m

U
 6

G
0
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARI JUNTA GENERAL ACCIONISTES D'EMT HILARIO LLAVADOR CISTERNES 10/01/2020 ACCVCA-120 83350118083644439662

162782211465704732

SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE 19 DE DESEMBRE DE 2019 2

1 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-00616-2019-000004-00 PROPOSTA NÚM.:
ASSUMPTE:
Proposta de modificació de l'article 16 dels estatuts socials d'EMT, de conformitat amb l'acord
del Consell d'Administració de 26 de novembre de 2019.

DEBAT

La  obri el primer torn de paraules.presidència

Sr. Montanez (Vox)

“Muchas gracias, Sr. Alcalde.

Básicamente nosotros en este tema a mí me hubiera gustado que el escenario fuera otro, me
hubiera gustado porque nosotros hemos pedido desde el minuto cero desde luego que la EMT
tenga un secretario y tenga un secretario del Ayuntamiento, y creo que esto es positivo y además
es bueno para la EMT. Pero el problema lo tenemos con la figura del asesor jurídico y digo que
tenemos el problema porque nosotros entendemos no en sí con la modificación propiamente
dicha pero sí con la persona. Ya lo hicimos constar en su momento en la correspondiente acta y
aquí queremos volverlo a decir. Es decir, nosotros entendemos que absolutamente toda la
dirección de la EMT está en cuarentena a la vista de lo que estamos averiguando en la Comisión
de Investigación. Entonces, como consecuencia de esto pues nos abstendremos en esta votación.”

Sr. Estellés (Cs)

“Antes cuando tuvimos la posibilidad de tener un descanso, por lo menos salir a tomar un
vaso de agua tranquilamente, me crucé con dos consejeros, además son del PSOE, y vamos, y
hablando un poco de todo, a ver si esto un poco hoy el Pleno pues se va acortando un poco. Yo
les prometo que no tenía, la verdad, no tenía intención de intervenir. Pero claro, es que volvemos
otra vez y señores del PSOE, atentos a la nueva mentira de nuevo y claro y ustedes vuelven a ser
conniventes con ella.

Este tema el día 26 en el Consejo de Administración nos presentaron un punto anterior que
fue el nombramiento del secretario y por otra parte del abogado asesor. En este caso de secretario
estamos pidiendo un habilitado nacional y por lo tanto perfecto, lo que pasa es que en la misma
votación se mezcló el tema del asesor jurídico. Y no votamos en contra la oposición en su
conjunto obviamente no por el tema del Sr. Secretario y ni siquiera porque no conocíamos
todavía, porque luego vino lo peor, el tema de la abogada, no. Votamos en contra porque no nos
trajeron ninguna información y votamos a pelo, y otras veces nos quejamos.

Pero es que en el siguiente punto, la modificación del art. 16 yo me había traído los
Estatutos de casa, eso sí, pero prácticamente nos hicieron un dictado del tema y con estas prisas
de cerrar el acta el mismo día porque había que llevarlo en el Pleno la oposición preguntó y dijo,
porque, claro, quédense con la última frase. La última frase del art. 16 dice: ‘El Consejo de
Administración nombrará también a la persona que haya de desempeñar el cargo de
vicesecretario que actuará en sustitución del secretario en los casos de ausencia, enfermedad o
cualquier otra imposibilidad de este con todas sus atribuciones. El cargo de vicesecretario podrá
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ostentarlo el letrado asesor’. Cuidado con el letrado asesor nuevo que se va ****** y aparece la
nueva letrada asesora.

Y claro, la oposición le pregunta al Sr. Grezzi, presidente, si esto es así en todas partes. Y
leo textualmente, es el acta, en este caso ya del Sr. Secretario, y dice: “¿Cómo están el resto de
sociedades?”, y dice Grezzi: ‘El presidente contesta que está como aquí se propone’, que está
como aquí se propone, en este caso como el art. 16 que no nos dieron que ahora nos traen a votar.
Eso ya salió en el Consejo después, pero estuvimos dos semanas sin art. 16. Y en AUMSA dice:
‘Nombrará también un secretario y podrá designar un vicesecretario que sustituirá a aquel en los
casos dichos podrán tener o no la cualidad de consejeros’, que ‘tendrán voz pero no voto en las
deliberaciones del Consejo’. AUMSA, Palau de la Música, Las Naves, Mostra de València,
Mercavalencia, Palau de Congressos, no sigo porque me falta tiempo. Lo pueden consultar
ustedes, eso que nos dice que podemos consultar nosotros las cosas, ustedes también las pueden
consultar.

Señores del PSOE, votaron con ellos. Les mintieron. Resulta que quien puede hacer de
vicesecretario que es en este caso la abogada no está en ningún sitio, eso se lo han puesto aquí en
la EMT. Otra vez la ‘abogada’, entre comillas, de Grezzi. Porque claro, antes de la sesión del
Consejo del 10 tuvimos la comparecencia de la abogada, no era la del informe jurídico, no era la
que tomó la decisión de despedir a la empleada, tampoco la señora que vino luego de Relaciones
Laborales. O sea, que alguien que tiene miedo de decir ****** esté de secretaria del Consejo y
luego Grezzi la ponga de vicesecretaria en caso de ausencia del secretario que es un habilitado,
con lo que ha costado que venga un habilitado, es una vergüenza. Y vergüenza también es el
hecho del que el PSOE haya defendido todo el rato hoy el pacto y la alianza con Compromís.
Otra vez les han engañado, les han vuelto a engañar y vuelven a picar, y vuelven a picar. Y ahí
está la clave de todo esto.

Y no quería intervenir pero después de desmontar estas mentiras de nuevo pues no me
queda más remedio.

Gracias.”

Sr. Mundina (PP)

“Gràcies, president de la Junta General perquè està vosté ara de president de la Junta
General.

Vamos a ver, traemos esta modificación de los Estatutos porque no tuvo más remedio por
la presión que ha estado ejerciendo la oposición que el secretario tener que renunciar a su cargo
cuando era insostenible su situación dada la proximidad.

I vosté, Sr. Alcalde, crec que li vaig fer jo una pregunta oral en el Ple, ens digué ací que no
tenia cap relació el seu cunyat amb el despatx del Sr. ******. Però bo, això ha durat poc, el Sr.
****** tingué que deixar el càrrec i estem ací amb esta modificació de l’article 16 dels Estatuts.

Ho ha dit el meu company Narciso, és que el dia que es pren eixe acord, l’acta, ja vàrem
dir que amb cautela estàvem impugnant-la perquè havíem demanat el dia anterior la
documentació i volíem vore la redacció de l’article 16 i nosaltres no la teníem. No és igual
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perquè els consellers que estan en l’equip de govern sí que disposaven d’eixa redacció.
Evidentment, el càrrec de secretari que està ocupant el secretari del Ple és una cosa que nosaltres
havíem demanat i no tenim res a dir. Però no és el mateix això de la lletrada assessora, no consta
una lletrada assessora com a tal en AUMSA. Però és que preguntàrem per açò de la transparència
que el Sr. Grezzi diu: ‘No, no. Si jo sóc molt transparent’. Li vàrem fer una pregunta: ‘Oye,
¿cuánto va a ser lo que va a cobrar por estas nuevas responsabilidades?’, y dice el gerente: ‘Uy,

te’n vas al convenigrupo 1. Mírense’. Mírense,  y de cobrar 37.000 euros pasa a más de 60.000.

Pero claro, lo curioso es cuando te coges el expediente de la convocatoria del puesto de
trabajo de abogada y lo voy a leer porque si una abogada en una empresa que cobraba 37.000
por desarrollar estos trabajos y que va a estar de asesora en el Consejo de Administración
cuando vemos en AUMSA que la abogada que hay entra o sale en función de que en este caso la
presidenta, la Sra. Gómez, que quiero decirle, Sra. Gómez, yo bilis no traigo, rencor nada y que
propuestas positivas todas.

Pero les quiero leer porque dice: ‘La especialista en Derecho de Empresa Pública, entre
otros y sin carácter exhaustivo, desarrollará los siguientes cometidos: asesoramiento y gestión
de asuntos en el ámbito del Derecho público –estamos en una empresa pública–, redacción y
elaboración de informes, contratos, convenios y otros documentos de carácter jurídico,
interposición de reclamaciones, demandas y recursos en la vía administrativa o judicial,
representación y defensa en juicios –perfectamente puede estar en el Juzgado de Instrucción 18 y
no hace falta que tengamos al Sr. ******–, asesoramiento y gestión de asuntos en el ámbito del
Derecho administrativo y concretamente la formalización de recursos y llevanza de asuntos en
vía administrativa y contencioso-administrativa, contratación del sector público, asesoramiento
y gestión de asuntos en el ámbito del derecho mercantil, y asesoramiento general de la empresa
en todas aquellas disciplinas que fueran necesarias.

Muy bien, yo ya no sé lo que queda. Yo hace ya muchos años que no ejerzo, ya no sé lo que
queda en el ámbito del Derecho que esté fuera de esto para pasar de 37.000 a más de 60.000
euros. El Sr. Grezzi nos dijo, antes me ha dicho a mí que digo mentiras y que no tengo nivel. Yo
no tendré nivel pero lo que él en este caso no supo explicar es porqué de cobrar 37.000 euros
por asistir a las sesiones del Consejo de Administración pasa a cobrar 60.000. Yo creo que eso
merece alguna explicación que nos la podían dar porque desde luego eso es a lo que nosotros no
estábamos de acuerdo. Porque esta señora que es abogada de la EMT puede entrar lo mismo
que la abogada de AUMSA cuando lo requiera el presidente en asuntos, porque ya tenemos al
habilitado nacional para estar y tomar las notas y levantar las actas y asesorar en lo que sea el
funcionamiento del Consejo. Cuando se requiera la presencia como el gerente que entra en
todas las reuniones pues podía entrar perfectamente. Pero desde luego que eso justifique que le
subamos el sueldo de 37.000 euros a 60.000 no lo entendemos. [La presidència li comunica que
ha esgotat el seu torn d’intervenció] Acabe ja.

Sí, anunciar que ens anem a abstindre perquè sí que estem d’acord que el Sr. Secretari del
Ple siga el secretari del Consell d’Administració, ho vàrem demanar. Però esta figura que es fica
de la nova assessora no.

Gràcies.”

Sr. Grezzi (Compromís)
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“Seguim per a bingo en este tema com en els altres, mentint, tergiversant i a més, que això
sí que és vergonyós, Sr. Estellés, una persona que ha entrat per concurs es diga que és la lletrada
de Grezzi. I vosté ha treballat en eixa empresa. Jo crec que hauríem de tindre un poc de respecte
per la gent, pel seu treball i la seua professionalitat. Després va i els ho explica als seus ex
companys. Un poc de respecte pel treball de la gent. Esta persona no és cap lletrada de Grezzi, ni
és un càrrec de confiança. Esta persona ha entrat per concurs i s’ho ha guanyat, cosa que hauríem
de vore si altres ho han fet, ho hauríem de vore.

Però, a més a més, la redacció de l’article i les noves funcions no les he posades jo, això ha
estat per assessorament del secretari de la Comissió pel treball que havia d’exercir aquesta
treballadora d’assessorament i d’ajuda al secretari nomenat, que és el lletrat assessor secretari del
Ple del nou Consell d’Administració. Això no ho he posat jo. O creuen vostés que jo vaig a
redactar quines han de ser les funcions d’un lletrat assessor? Es creuen que ho faig jo? Igual
alguns ho feien abans però nosaltres no fem estes coses i ho haurien de saber. I haurien de saber
que en l’EMT no s’entra per  com abans o que quan entrava ahí feia sis mesos queenchufe
començava a treballar i després tota la vida.

I a més amb un sou que no veges: 125.000 euros, això cobrava el gerent anterior a què
entràrem nosaltres. Contracte nou, contractem una persona per 70.000 euros, ara 75.000. Per
quatre anys, la duració del mandat; no entrar ahí i tota la vida.

I després hi ha una altra cosa ja per aprofundir en este tema i ja crec que ho podem donar
per tancat. Nosaltres hem equiparat les funcions de l’advocada assessora del Consell
d’Administració a la categoria que tenen en els altres organismes públics municipals –AUMSA. I
si la categoria en l’EMT per l’Estatut, pel conveni col·lectiu que tenen va acompanyada d’un
tipus de sou no depén que nosaltres li hem posat un sou més alt, és el sou que ve en el conveni
col·lectiu. I aleshores, després em diuen que jo els acuse de no sé què, quan els acusem de manca
de rigor, de manca de precisió ens ho demostren vostés cada dia com ho han demostrat ara, sense
respecte als treballadors i sense precisió en les coses. Si té una categoria equiparada a aquella que
té en AUMSA llavors el conveni col·lectiu és el que determina el sou que tenen per eixa
categoria, no perquè nosaltres li posem un sou que ens hem alçat un matí i posem eixe sou.
Aleshores, tinguen vostés un poc de respecte i siguen precisos en les coses que diuen.”

Sr. Alcalde (Compromís)

“Abans de continuar amb les rèpliques sí que hi ha, una cosa que jo voldria que quedara
clar per qüestió d’ordre. Estem parlant d’una proposta de modificació d’Estatuts que està
perfectament contemplada i no es tracta ni de salaris, ni de res. Aleshores, per favor, demanaria
que ens cenyírem al màxim al tema que estem discutit, una proposta de modificació de l’article
16 dels Estatuts. Perquè hi ha hagut moltes digressions fora d’això, sembla clar.”

La  obri el segon torn de paraules.presidència

Sr. Montanez (Vox)
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“Yo, de verdad, Sr. Grezzi, cada vez que usted habla sube el pan. Vamos a ver, ¿viene
usted a hablar de respeto y después le suelta a nuestro compañero todo lo que le ha soltado
usted?, ¿de verdad? No sé.

Mire, yo no sé si se entra por enchufe o no se entra por enchufe. Yo voy a ser muy claro. Y
permítame, ha visto que en mi primera intervención no he hecho ninguna alusión a este tema.
Hombre, si hablamos de por enchufe, ¿nos puede explicar usted de qué conocía al gerente?
Porque nos lo contó él. Ustedes se conocían, eran amigos. ¿Y la Sra. ******? No, yo no tendré ni
idea. Pero el problema no es si la tengo yo o no, es que tampoco la tiene el que dice que es su
amigo. Entonces, aclárense ustedes. ¿Vale? Pero es que la Sra. ******resulta que también era
amiga del gerente. Y así, ahora le estoy hablando de memoria pero me cojo los papelitos porque
nos lo hemos ido apuntando en la Comisión, le garantizo que casi todo su equipo directivo tenían
conocimiento previo el uno del otro: el jefe del gabinete, etc., etc. ¿Vale? Hombre, tampoco es
usted el más adecuado para hablar de enchufe.

Y luego, vamos a ver, la subida de sueldo. Permítame, Sr. Alcalde, ya sé lo que ha dicho.
Mire, yo no sé si hay que subirle el sueldo o no hay que subirle el sueldo, pero lo que sí que le
preguntaría es le vamos a subir el sueldo por hacer el qué porque yo ahora aquí sí que se lo voy a
decir muy claro. Es que esta letrada sus funciones en la EMT no las cumple y no las cumple
porque lo sabemos en la Comisión, no cumple ni una. Resulta que ¿quién redactaba la carta de
despido de este señor? Pues no lo sé, pero al final ¿sabe quién era? El Sr. ******. ¿Quién
hacía…? Es decir, el Sr. ****** lo hacía todo. ¿Y estos señores de qué estaban? De vacaciones o
de baja.

Entonces, yo le pediría que se relaje un poquito no vaya a ser que me den ganas de cambiar
el voto, porque es lo que me está pidiendo el cuerpo.

Gracias.”

Sr. Estellés (Cs)

“El Sr. Grezzi cuando le he leído lo de AUMSA, y le digo, le puedo leer más sociedades,
ahí nos mintió. O vamos a darle el beneficio de la duda por primera vez en este tiempo, igual no
se lo ha ganado, pero vale. Igual no es capaz de admitir que se equivocó ese día, dígalo: ‘Me
equivoqué ese día. Me apresuré, quise ejercer de un presidente que no soy y dije que era igual
que las demás sociedades’. Dígalo, rectifique una vez en cuatro años, no cuesta nada. ‘Me
equivoqué, consta en acta pero me equivoqué’, y ya está. Y este concejal no hará el juicio de
valor de que igual usted nos mintió. Mentir es un acto a propósito, es posible que se equivocase.
Pero rectifique una vez, vámonos de un pleno con Grezzi rectificando. Cuatro años y seis meses,
Grezzi rectificando. A ver si hay suerte, a ver si hay suerte y los señores del PSOE no se sentirán
engañados una vez más por ustesdes.

Dicho esto y no he querido entrar con el tema porque yo he querido tratar… No he hablado
del sueldo de la abogada, ¿eh? Obviamente está yendo a los consejos, eso tiene una valoración.
Lo que no confío es en quien la hace y quien lo valida que es el Sr. Grezzi y el Sr. Gerente,
porque ella nos dijo que dependía del gerente. No podía decirnos, es posible que no sea la
abogada de Grezzi pero sí sea alguien que esté coaccionado por Grezzi y por ese gerente que es
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su jefe directo, que, claro, no se atrevió a decir, es que quién toma las decisiones, quién hizo la
carta, quién… Nadie, pues hombre.

‘Es que el Sr. ******me dio una lista de tareas’. Esa famosa lista de tareas, la Sra. Valía
está por ahí, que ya llevo tres correos pidiendo que se nos dé. Ya que dijo que le había dado el Sr.
****** una lista de tareas, pues queremos verla, cuál era el traspaso de poderes, porque nos dijo
que no tenía funciones asignadas. No eran las del proceso de selección, eran más pero estaban
todos los departamentos menos el de Relaciones Laborales. Sin embargo, quien le hizo la
declaración jurada fue la abogada del gerente, no la de Relaciones Laborales. Y luego, aparte, no
tenía funciones asignadas por escrito, esa empresa que tiene tantos procedimientos. Y luego
aparte, caray, es que luego aparte nos dijo que tocaba todas las áreas y tal, pero no conocía
todavía la empresa en profundidad para decirnos exactamente qué hacía. Pues denos la lista del
Sr. ******. Claro, y si tampoco nos atrevemos pues puede ser alguien pues no la abogada de
Grezzi, rectifico. ¿Ve? Yo sí que rectifico. La persona coaccionada por Grezzi y por el gerente,
que tomó la plaza por oposición pero todos los días se siente coaccionada por el gerente y por
Grezzi.

Y ya está, y posiblemente ahora tiene usted tres minutitos aquí para pensárselo. Puede estar
hasta un minuto de silencio y santiguarse, igual no, pero luego hablar y decirnos: ‘Mire, me
equivoqué. Consta en acta, el próximo consejo rectificaremos. No hay una sola sociedad donde el
vicesecretario sea el abogado asesor’. Ya está, no cuesta nada. Venga, ánimo Grezzi.”

Sr. Mundina (PP

“Gràcies, president.

Com vosté ha dit que ens cenyim a la qüestió, tinc que llegir l’art. 27 d’AUMSA, paràgraf
2, punt 1: ‘Nombrará también un secretario y podrá designar un vicesecretario que sustituirá a
aquel en los casos dichos. Los designados secretario o vicesecretario podrán tener o no la

No parlacualidad de consejeros y tendrán voz pero no voto en las deliberaciones del Consejo’. 
en cap moment d’advocat assessor.

I en un altre punt d’eixe art. 27 dels Estatuts diu: ‘Podrán asistir a la reunión del Consejo
convocados especialmente por el presidente cuando este lo estime oportuno con fines de
asesoramiento toda clase de personas, sean o no funcionarios públicos de la propia sociedad o

etc., per no fer-ho més llarg.ajenos a ella’, 

És a dir, la qüestió, Sr. Alcalde, era, primer, als treballadors tot el respecte. Jo li ho vaig dir
al Sr. Grezzi en un Consell d’Administració, el pitjor favor que se li podia fer al gerent i al
director adjunt era nomenar-los en el moment que estàvem en plena crisi perquè eixe no era el
moment. Eixe és el pitjor favor que els va fer el Sr. Grezzi que creient que aixina, jo, com he
nomenat al meu el temps que jo dure en el càrrec, bo, fenomenal. No, no es tracta d’això. Ho hem
dit moltes vegades. Es tracta de tindre el millor professional que gestione l’empresa pública que
té un pressupost més gran de l’Ajuntament. No es tracta de tindre a qui jo conec o pel període
que jo estic ací.

Torne a repetir, tot el respecte pel Sr. Secretari del Ple que està de secretari en el Consell.
Però si se li vol pujar el sou a l’advocada se li puja i se li fica en l’  i se li puja el sou, peròstaff
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utilitzar que ‘ ’ per a pujar-la no, no ens pareixla nombro de secretaria asesora del Consejo
correcte. Insistisc, no se’ns donà eixa documentació. Es parla: ‘No, nosaltres som molt
transparents’. Sí, molt transparents. Nosaltres la demanàrem el dia abans i no la tenien, i no se’ns
donà. I se’ns dona la redacció en eixe moment.

Bo, vosté vol que ens cenyim a la qüestió. Doncs eixa és la qüestió, que nosaltres no
podem votar a favor de què esta modificació perquè no és cer el que es va dir en aquell Consell
d’Administració. 

Moltes gràcies.”

Sr. Grezzi (Compromís)

“Jo crec que està suficientment explicat i cadascú ha pogut dir la seua i retractar-se, no? Jo
l’únic que vull dir que tenim el millor gerent i la millor gestió de l’EMT, i que les dades ho
demostren.

Està nomenat i jo no el coneixia de res, Sr. Montañez. Ha de corregir les seues fonts. I la
Sra. ******ha entrat també per concurs i tampoc la coneixia de res. Han de consultar bé les seues
fonts. Perquè a més li ho dic, li ho puc escriure i li puc firmar esta declaració per a què la tinga i
se l’emmarque, i així es pot assessorar millor.

Ací el que s’ha fet és, els nous Estatuts, actualitzar-ho a la nova situació. I ja que hem
pogut comptar amb el secretari del Ple que a més té tota una sèrie de funcions ací del Ple i ell està
present en el Consell d’Administració, necessitava algú que l’ajudara amb el treball. I que en un
moment donat cal fer un Consell d’Administració i el secretari no pot estar i siga urgent que hem
d’aprovar algun contracte, alguna cosa, hi haja una figura que el pot substituir. No hi ha més
misteri, no hi ha més.

I a més, amb totes les labors de legalitat nomenem l’advocada que està ahí. I pujant de
categoria té eixe sou perquè ve del conveni col·lectiu, ho ha admés ara el Sr. Estellés perquè se
n’ha adonat que el que havia dit no era correcte. Si jo he pogut equivocar-me ho dic, igual
l’explicació que havia de donar en eixe Consell d’Administració perquè ens venia donat com
s’havia de fer la nova escriptura de l’art. 16 és veritat que es va presentar en eixe moment. I per
això jo no vaig saber contestar, però és per això perquè no ho havia redactat jo. Això demostra
que no ho vaig redactar jo i va vindre perquè es plasmara en eixe acord.

I no hi ha més misteri. Jo pensava que no s’anava a fer polèmica d’això quan s’havia
explicat, i a més el secretari ho havia explicat, però eixa és la realitat i a mi m’agradaria ja que
vostés han demanat que n’hi haguera un habilitat com a secretari que es votara per unanimitat i
s’aprovara perquè estem plasmant l’acord que hi havia en eixe art. 16 nou dels Estatuts.

Gràcies.”

VOTACIÓ

Voten a favor els 17 regidors i regidores dels grups Compromís i Socialista; fan constar la
seua abstenció els 16 regidors i regidores dels grups Popular, Ciutadans i Vox.
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ACORD

El Consejo de Administración de la Empresa Municipal de Transportes, SAU (medio
propio) propuso el 26 de noviembre de 2019 modificar el art. 16 de los Estatutos y elevarlo a la
Junta General de Accionistas para su sometimiento a deliberación y votación.

Y la Junta General de Accionistas, por los 17 votos a favor de los concejales y las
concejalas de los grupos Compromís y Socialista, y la abstención de los 16 concejales y
concejalas de los grupos Popular, Ciudadanos y Vox, de conformidad con la propuesta del
Consejo de Administración de la EMT, SAU (Medio Propio) de 26 de noviembre de 2019,
acuerda:

Único. Modificar el artículo 16 de los Estatutos sociales, quedando redactado con el
siguiente tenor:

'Art. 16. El Consejo de Administración nombrará a la persona que haya de desempeñar el
cargo de secretario y nombrará también a la persona que haya de desempeñar el cargo de letrado
asesor. Para ostentar ambos cargos no se precisa la condición de consejero y ambos cargos
ostentarán voz, pero no voto, en las deliberaciones.

El Consejo de Administración nombrará también a la persona que haya de desempeñar el
cargo de vicesecretario, que actuará en sustitución del secretario en los casos de ausencia,
enfermedad o cualquier otra imposibilidad de éste, con todas sus atribuciones. El cargo de
vicesecretario podrá ostentarlo el letrado asesor'."

2 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació de l'acta de la present sessió.

Una vegada finalitzada la sessió, es redacta l’acta que és aprovada per unanimitat dels
senyors regidors i les senyores regidores que integren la Junta General i subscrita pel senyor
secretari de la Junta, amb el vistiplau de la presidència.

El president alça la sessió a les 17:38 hores, de la qual, com a secretari, estenc esta acta
amb el vistiplau de la Presidència.


